
Zápisnica z 3. rokovania Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov  

 

 

K číslu: KI 3/2024  

Prílohy : - Prezenčná listina 

               - Podklady k zrealizovaným aktivitám za 2. štvrťrok 2024 / brigáda, zážitkovo-poznávací výlet, 

spoločné grilovanie s DSS- Méta Lipovec/ 

               - Predbežný plán programu k ekumenickému požehnaniu obce a jej symbolov dňa 25.8.2024 

Dňa 12.júna 2024 (streda) o 18.20 hodine sa v kancelárii pre komisie OcZ - Lipovec uskutočnilo tretie rokovanie 

Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov obce Lipovec. Komisiu otvorila predsedníčka komisie , 

ktorá je zároveň aj zapisovateľkou a za overovateľa zápisnice určila: p. Mgr. Katarínu Hanekovú. Komisia bola 

uznášaniaschopná, zúčastnení boli všetci 6 členovia komisie. Predsedníčka komisie predložila na prerokovanie 

návrh programu rokovania komisie, ktorý bol dňa 08.06.2024 zaslaný všetkým členom komisie v tomto znení:  

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľa 

3. Zhodnotenie činnosti komisie za 2. štvrťrok  2024 a plánované aktivity /25.8.2024 - ekumenické 

požehnanie obce a jej symbolov/  

4. Prijatie uznesení 

5. Záver 

 

Návrh programu bol prerokovaný. Predsedníčka komisie otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil.  

Predsedníčka komisie dala o návrhu programu hlasovať: 

 Za: 6 

 Proti:0 

 Zdržal sa :0  

 Návrh bol prijatý. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: Uznesenie č. 5 /2024 - Komisia pre podporu 

komunikácie a inklúzie občanov Schvaľuje Program 3. zasadnutia komisie.  

 

Predsedníčka komisie v úvode stručne oboznámila prítomných členov s aktivitami komisie za druhý štvrťrok 

2024. Poukázala najskôr na účasť na spoločnej brigáde ku Dňu zeme dňa 29.4.2024  pri obecnej studničke, 

vstupe do kráľovstva Malej Fatry. Poďakovala za účasť niektorých členov z komisie. Podotkla, že okrem DSS- 

Méta sa do akcie zapojili aj niektorí členovia  KST- Lipovec a malí Tomáčikovia, ktorí pomohli skrášliť priestor 

pri novej Náučnej tabuli. Následne predsedníčka informovala o zážitkovo- poznávacom výlete na Moravu dňa 

4.5.2024, ktorý mal veľmi dobrú odozvu od účastníkov. Najskôr to bola návšteva Arcibiskupského zámku, 

následne exkurzia vo vínnych pivniciach s ochutnávkou arcibiskupského a omšového vína a v závere návšteva 

výstavy kvetín FLÓRIA-  najväčšej záhradníckej výstavy v Českej republike, tento rok zameranej na originálnu 

multimediálnu kvetinovú expozíciu Láska v oblakoch. Poslednou aktivitou bola nedeľa 26.5.2024, kedy strávili 

niektorí klienti DSS- Méta Lipovec príjemné popoludnie s členmi  komisie, ako aj s priateľmi z KST- Lipovec. 

Urobili sa jednoduché súťaže, niektorí i čo to nakreslili. Pozornosť bola upriamená i na  blížiace sa 650. výročie 

vzniku obce Lipovec. Vedenie DSS bolo predsedníčkou oslovené, aby urobili jednak príspevok do Lipoveckých 

zvesti, nakoľko v obci toto zariadenie existuje už 32 rokov a jednak aby sa prezentovali v rámci výstavy 

plánovanej Komisiou pre kultúru a šport  ku Dňu obce. 

V ďalšej časti rokovania bola sústredená pozornosť na deň 25.8.2024, kedy je plánované ekumenické 

požehnanie obce a jej symbolov. Predsedníčka informovala členov komisie s predbežným programom na tento 



deň aj jeho priebehom, ktorý je aj  prílohou zápisnice. Uviedla, že pani starostka jej prisľúbila  pre komisiu od 

obce príspevok na občerstvenie vo výške 200 eur.   Predsedníčka uviedla, že ona osobne oslovila oboch pánov 

farárov, členov spevokolu, zabezpečila sponzorsky upomienkové darčeky pre oboch farárov a predbežne 

objednala 100 kusov moravských koláčov na občerstvenie. Informovala, že pokiaľ pôjde o posvätenie symbolov 

obce, ich základnú trojicu tvorí erb obce, vlajka a pečať obce, ktoré budú zapožičané z OcÚ- Lipovec 

a umiestnené v sále KD.  Následne vyzvala členov komisie na vyjadrenie sa k týmto informáciám a prípadné 

doplnenie predloženého programu. Predsedníčka komisie otvorila rozpravu. Do rozpravy sa zapojili všetci 

prítomní členovia. 

 Pani Mgr. Haneková uviedla, že  pomôže pri príprave sály KD, donesie i slané pečivo a osloví aj rodičov z MŠ, 

k prípadnému nácviku programu detí na Deň obce. Z príspevku od obce môžu byť zakúpené napríklad obložené 

chlebíky a minerálka. 

Pán Mgr. Fillip uviedol, že nemá výhrady k plánovanému programu a pokiaľ bude môcť, tak príde pomôcť 

s prípravou sály KD. 

Pani Vozárová uviedla, že pomôže s prípravou sály KD a že informácia o ekumenickom požehnaní bude 

spoločne s programom na Deň obce uvedená priamo v špeciálnom vydaní Lipoveckých zvestí a bude vyhlásený i  

oznam v obecnom rozhlase. Ocenila ponuku Mgr. Hanekovej na zapojenie detí z MŠ a ostatných do programu na 

24.8.2024. 

Pani Mgr. Dibalová nemala zásadné výhrady k priebehu ekumenického požehnania a vyslovila ochotu prísť 

pomôcť s výzdobou sály KD.  

Pán Ing. Ertl sa ponúkol, že za výhodnú cenu cca 1,30 eura vie objednať obložené chlebíky 100 kusov 

a zabezpečí aj ich dovoz spolu s moravskými koláčmi. K priebehu programu nemá výhrady a rád pomôže 

s prípravou sály. Navrhol, aby sa členovia komisie stretli cca o 12.00 hodine, aby mali časový priestor pripraviť 

sálu KD a občerstvenie. 

Prednesené návrhy boli prerokované a predsedníčka komisie dala o nich hlasovať: 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Návrhy boli prijaté. 

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 6/2024 -  Komisia pre podporu komunikácie a inklúzie občanov po 

a/ Berie na vedomie informácie o aktivitách komisie za druhý štvrťrok 2024. 

 b/ Súhlasí s predloženým programom ekumenického požehnania obce a jej symbolov.  

c/ Žiada Obec a OcÚ - Lipovec  o zabezpečenie súčinnosti, ktorá spočíva najmä v poskytnutí priestorov KD dňa 

25.8.2024, vo vytvorení potrebného materiálno – technického obce /  zapožičanie symbolov obce.../   a 

finančného zabezpečenia / 200eur/ na realizáciu ekumenického požehnania obce a vo včasnej informovanosti 

obyvateľov obce prostredníctvom obecného rozhlasu a na webovej stránke obce v zmysle pripravených 

oznamov. 

d/ Žiada o súčinnosť členov komisie poverených jednotlivými úlohami.  

 e/ Odporúča stretnutie členov komisie dňa 25.8.2024 od 12.00 hodiny za účelom prípravy sály KD 

a občerstvenia pri príležitosti ekumenického požehnania obce a jej symbolov.  

V závere  poďakovala predsedníčka komisie členom  komisie za ich účasť na rokovaní. Rokovanie komisie bolo 

ukončené o 19.10 hodine.   

 



Zapísala: JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová.............................................. 

Zápisnicu overila: Mgr. Katarína Haneková................................................. 

 

 


